Russian Space Science

On April 12 every year the Russian people celebrate Cosmonautics Day in commemoration of the first space flight in the world which was made by Russian citizen. 

Here are three main dates in the history of space exploration. October 4 in 1957 the Soviet Union sends the first sputnik in the world into space. April 12 in 1961 the Russian cosmonaut Yuri Gagarin goes into space and makes one orbit round the Earth in his spaceship Vostok-1. July 21 in 1969 the American astronauts Armstrong and Alidrin land on the Moon. 

Since Yuri Gagarin’s flight, Russian space science and engineering have come a long way. According to space experts in the US and Europe Russian takes the lead in almost all space exploration. Russian has launched more than 2300 space vehicles designed to perform a variety of functions. Unmanned satellites have been of great significance in the exploration and peaceful use of outer space. They help us learn more about the relations between processes occurring on the sun and near the earth and study the structure of the upper atmosphere. These satellites are provided with scientific equipment for space navigation of civil aviation and ship, as well as exploration of the World Ocean, the earth’s surface and it’s natural resources. 

Russia is known to carry out many orbital manned flights involving over 80 cosmonauts, many of them having flown several times. It is well known that Russian cosmonauts hold the record for the longest time in space (L. Kizim has worked 375 days) and for continuous stay in space (V. Titov and M. Manarov – 365 days). 

When the 170 million horse power carrier-rocket called “Energia” was successfully tasted in 1987, Russian has gone far ahead of the United States in the space competition. With the new “Energia” rocket it’s possible to put into orbit a 100 ton load (One must know that the first satellite carried 83.6 kg). That is enough to put into orbit components for a space station which could be a platform for a manned flight to Mars. Russian experts believe “Energia” to be able to take explorers to the Moon or bring back to the Earth satellites that went out of operation. In principle this makes it possible to build in orbit large complexes from separate units not tens of meters but kilometers across. Cosmonauts would live there permanently. And from these structures may be flights to other planets.

Перевод текста: Russian Space Science

12 апреля каждый год российские люди празднуют День Космонавтики в ознаменовании первого космического полета в мире, который был сделан российским гражданином. 

Вот - три главных даты в истории исследования космоса. 4 октября в 1957 Советский Союз посылает первый спутник в мире в космос. 12 апреля в 1961 российский космонавт Юрий Гагарин идет в космос и делает одну орбиту вокруг Земли в его космическом корабле Востоком 1. 21 июля в 1969 американский Армстронг астронавтов и Alidrin приземляются на Луне. 

Начиная с полета Юрия Гагарина, проделали длинный путь российская космическая наука и разработка. Согласно космическим экспертам в американском и европейском русском взял на себя инициативу в почти всем исследовании космоса. Русский язык начал больше чем 2300 космических транспортных средств, разработанных, чтобы выполнить разнообразие функций. Беспилотные спутники имели большое значение в исследовании и использовании в мирных целях космоса. Они помогают нам учиться больше об отношениях между процессами, происходящими на солнце и около земли и изучать структуру верхней атмосферы. Этим спутникам предоставляют научное оборудование для космической навигации гражданской авиации и судна, так же как исследования Мирового Океана, поверхности земли, и это - природные ресурсы. 

Россия, как известно, выполняет много орбитальных укомплектованных полетов, вовлекающих более чем 80 космонавтов, многие из них летевший несколько раз. Известно, что российские космонавты держат отчет в течение самого долгого времени в месте (L. Kizim работал 375 дней) и для непрерывного пребывания в месте (V. Титов и М. Манаров – 365 дней). 

Когда ракета - носитель на 170 миллионов л.с. по имени “Energia” была успешно испытана в 1987, русский язык пошел далеко перед Соединенными Штатами на космическом соревновании. С новой ракетой “Energia” возможно поместить в орбиту 100-тонн груз (нужно знать, что первый спутник нес 83.6 кг). Это достаточно, чтобы поместить в компоненты орбиты для космической станции, которая могла быть платформой для укомплектованного полета на Марс. Российские эксперты полагают, что "Energia" в состоянии взять исследователей на Луну или вернуть на Земные спутники, которые вышли из операции. В принципе это позволяет строить в орбите большие комплексы от отдельных единиц не десятки метров, но километров поперек. Космонавты жили бы там постоянно. И от этих структур могут быть полеты на другие планеты.

